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Acta de la Junta de l'AFA/AMPA celebrada el dilluns 18 de març del 2024
(8 assistents + Director)

Ordre del dia:

1. Eleccions a Direcció
2. Informació a les famílies
3. Web de l’institut

1. eleccions a direcció
S'acaba mandat i cal fer el procés per a l'elecció d’una nova direcció. Es va fer un Consell
escolar en el qual es va informar del procés i es va crear la comissió que es trobarà amb la
Inspectora per tancar l'avaluació del mandat actual.

D'altra banda, el Josep Anton ens informa que per poder fer un nou mandat li cal fer un curs
d'actualització de direcció, i que ell no el farà. Ens notifica que no continuarà com a director
l'any que ve, i que per poder escollir una nova direcció la inspecció haurà de sondejar el
claustre o candidatures externes per veure qui compleix els requisits, perquè cap de les
dues candidatures que hi havia presentades tenen els requisits.

De moment hi haurà una direcció d'un any provisional de la direcció actual fins aquest juliol
del 2024, i serà la inspectora qui determini qui serà el candidat i la nova direcció.

2. informació a les famílies

Diverses famílies de 1r ESO consideren que estaria bé que rebessin les notes i informació
del tutor de l'adaptació i com s'estan integrant i els va el curs als alumnes. Sabem que a
l'entrar a l'institut hi ha un canvi de cultura, en el sentit que la continuïtat o la supervisió per
part de l'institut no és el mateix que a l'escola. Hi ha un canvi important de cara a les
famílies pel que fa a la informació que es rep a l'escola i a l'institut. Potser estaria bé tenir
accés a l'Ieduca d'una altra manera, on les famílies puguin veure com avancen els seus
fills? El problema és que habilitar aquest accés via Ieduca és un servei de pagament, i no es
pot assumir.

L'acolliment de primer és sempre una queixa recorrent per part de les famílies. Hi ha una
demanda de més informació i es voldria rebre una explicació més clara de com s'avalua,
dels deures... algunes famílies tenen la sensació que els manca un espai on saber quins
deures tenen, si els han fet, si segueixen el ritme de classes.
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És evident que hi ha una aproximació diferent a l'alumnat i les seves responsabilitats, i en
aquest sentit la mancança d'informació pot ser deguda a una aproximació diferent a la
cultura educativa.

Una possible solució podria ser tenir més constància en les tutories amb les famílies a 1r
d'ESO.

Passa el mateix amb la informació de les incidències, algunes famílies tenen la sensació
que els falta informació de les incidències, perquè reben l'informe setmanal i no saben si
han de fer alguna cosa, o han de respondre... tenen la sensació que no se'ls ha informat
prou de quin és el règim de gestió de les incidències o el règim disciplinaris.

Pensem que potser és poc encertat posar de tutor de 1r ESO a professors nous al centre.

El pla d'acció tutorial contempla la informació de les avaluacions amb les famílies, però
potser caldria reforçar-ho.

Es comenta amb el director, també, que hi ha la sensació que potser es reben massa
correus electrònics, i que qui no té les eines per aprendre a arxivar i gestionar el correu es
pot trobar amb la bústia saturada. De tota manera és complex, perquè d'altra banda és
positiu i és bo que s'expliqui via notícies del que es fa a l'institut.

3. Web

Sembla ser que el web no està actualitzat, especificament el calendari. Hi ha molts
continguts de la web que estan obsolets i estaria bé que estigués posada al dia. També
clarificar l'estructura, perquè a vegades costa molt de trobar les coses.

La gestió de la web és externa, i no se n'encarrega el centre. Si es detecten coses
desactualitzades o mal endreçades estaria bé detectar-les i fer-ho saber per poder-les
corregir.


